
bogu 

 

 

 

 

Sekce správní 

odbor obchodní 

V Praze 5. června 2020 

Č. j.: 2020/068476/CNB/420 

 

 

Vysvětlení č. 1 zadávací dokumentace veřejné zakázky „Rozšíření kapacit zálohování“ 

Zadavatel v souladu s § 98 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném 

znění (dále jen „zákon“) níže poskytuje vysvětlení zadávací dokumentace výše uvedené 

veřejné zakázky (dále jen „ZD“) k žádosti dodavatele. 

Dotaz:  

 

„Dotaz ohledně specifikace požadavků na infrastrukturu: 

Vámi popsaná infrastruktura je založena na TCP/IP protokolu až na zálohovací segment, 

který využívá SAN. Z toho důvodu nám dává nám smysl nabídnout řešení založené také na 

TCP/IP protokolu. 

Výrazně to zjednoduší cílovou architekturu celého řešení s pozitivním dopadem zejména v 

oblasti nákladů na pořízení, správu a snadnost budoucího rozšiřování. 

Kromě požadavku právě na SAN a VTL splňujeme prakticky všechny ostatní požadavky a 

navíc nabízíme další výhody jako je lineární škálovatelnost přidáváním dalších nodů, podporu 

instant VM recovery, vysoký data ingest rate, selektivní replikace, podporu prakticky 

libovolného zálohovacího SW včetně Data Protector a jednu z nejlepších HW deduplikací. 

Naše otázka tedy zní, zda je absence podpory SAN a VTL zásadní překážkou i v případě, že 

nabízíme z našeho pohledu elegantnější a funkčně lepší řešení.“ 

 
Odpověď zadavatele: 

 

Zadavatel trvá na naplnění požadavků dle uveřejněné Zadávací dokumentace 

předmětné zakázky. 

 

K tomu zadavatel uvádí, že si je vědom určitých výhod jednotnosti protokolů, požadavek na 

připojení zálohovacích kapacit na úrovni SAN je však zamýšlený.  

 

Na straně zadavatele se jedná o součást obrany proti škodlivému kódu, který by se teoreticky 

mohl v prostředí vyskytnout; typickým projevem takových kódů pak je zkoumání dostupných 

zařízení, a to prioritně protokolem TCP/IP.  

 

Důvodem rozdělení na část SAN/FC a TCP/IP je u zadavatele rovněž kapacita přenosové 

trasy mezi objekty zadavatele pro zajištění replikace dat. Zrušení protokolu FC není možné 
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(využívají jej např. disková pole). Rozšíření kapacity TCP/IP by na straně zadavatele 

znamenalo významné finanční náklady. 

 

 

S pozdravem             

 

 

JUDr. Jan Mayer 

ředitel odboru obchodního 
    podepsáno elektronicky 

                                                      

 

 


		2020-06-05T14:34:24+0200




